

A Genesis Energy Befektetési Nyrt. Igazgatótanácsának rendkívüli közleménye

Andalúziai Kormány hivatalos tájékoztatása szerint 2007. június 12-én döntést hoztak arról, a Genesis Energy Befektetési Nyrt. spanyolországi leányvállalata, a Genesis Solar Espana S.L. 14,67 Millió Euró beruházásösztönző támogatásban részesül. A Genesis Solar Espana S.L. a Cadiz közelében lévő El Puerto de Santa Mariában fekvő „Tecnobahia Cadiz” ipari parkban vékonyréteg technológiájú napelemek gyártására épít üzemet. A több mint 22 ezer négyzetméteres területen felépítendő üzemben két gyártósor kerül telepítésre, amely 108 fő foglalkoztatásával számol és teljes kapacitása eléri az évi 100 MWp teljesítményt. A Genesis Solar Espana S.L. a spanyol központi kormány felé korábban benyújtott további támogatási kérelme, várhatóan június végén kerül elbírálásra.

Extraordinary announcement of the Board of Directors of Genesis Energy Investment Plc.

According to the official announcement of the Government of Andalusia, on 12 June, 2006 decision was made on granting an investment subsidy in an amount of EUR 14.67 million to Genesis Solar Espana S.L., the subsidiary of Genesis Energy Investment Plc. The Genesis Solar Espana S.L. intends to build a thin film solar panel manufacturing plant in El Puerto de Santa Maria, in the “Tecnobahia Cadiz” industrial park near Cadiz. The manufacturing plant of more than 22,000 sq. meter will incorporate two production lines having a total output of 100 MWp per year and will employ 108 workers. The decision on the application submitted earlier by Genesis Solar Espana S.L. to the central government of Spain is expected to be made by the end of June.

Außerordentliche Bekanntmachung des Vorstands der Genesis Energy Befektetési Nyrt.

Laut der offiziellen Verlautbarung der Regierung Andalusiens wurde am 12. Juni 2007 die Entscheidung getroffen, dass das spanische Tochterunternehmen der Genesis Energy Befektetési Nyrt., die Genesis Solar Espana S.L. 14,67 Millionen Euro Investitionsanreiz-Förderung erhält. Die Genesis Solar Espana S.L. errichtet in dem in der Nähe von Cadiz bei El Puerto de Santa Maria gelegenen Industriepark „Tecnobahia Cadiz” ein Werk zur Herstellung von Solarzellen mit dünner Beschichtungstechnologie. In dem Werk, das auf einer mehr als 22.000 Quadratmeter großen Fläche gebaut wird, werden zwei Fertigungsstraßen installiert, es wird mit einer Beschäftigung von 108 Mitarbeitern gerechnet, die Gesamtkapazität wird eine Jahresleistung 100 MWp erreichen. Der von der Genesis Solar Espana S.L. an die spanische Zentralregierung eingereichte, weitere Förderantrag wird voraussichtlich Ende Juni beurteilt.